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HMS-møte/LAMU ved Institutt for teknologisystemer  

Mandag 27.mars, 13.00-14.00  

Tilstede: Øyvind Johansen (brannvernansvarlig), Stian Løvold (UNIK), Pål Grønstad 

Solheim (verneombud), Cecilie Rolstad Denby(instituttleder) og Marit Tronstad 

(administrasjonssjef/kontorsjef) 

Referent: Marit Tronstad  

 

Agenda 

1. Hjertestarterkurs (Pål) 

2. Brannvernrunde (Pål/Øyvind) 

3. Handlingsplan 2023 - se vedlegg (Pål/Marit)  

4. Midlertidighet - arbeidsmiljø  

5. Status og vedlikehold hus (Stian)  

6. Vernerunde 2022  

7. Eventuelt  

 - møtedatoer 23 

 - Valg av verneombud våren 23   

 

Sak 1. Førstehjelpskurs/ hjertestarterkurs  

Førstehjelpskurs tilgjengelig for alle ansatte ble gjennomført i januar 23. Er planlagt nytt kurs 

i desember 23.  

 

Sak 2. Brannvern  

Brannøvelse er planlagt til mai 2023. Brannøvelsen utføres av brannvernansvarlig. 

Diskusjon om etasjeansvarlig. Det er ikke lengre et formelt krav om etasjeansvarlig i en 

faktisk brannsituasjon. Dette handler blant annet om tilstedeværelse. Det er likevel et krav 

om etasjeansvarlige på brannøvelser. Listen over etasjeansvarlige for øvelser må 

oppdateres, og informasjon/påminnelse til de ansatte må sendes ut i forkant av øvelsen.  

Kontorsjef følger opp  

Ved nyansettelser skal det foreligge en opplæring av ansatte på brannvern. Dette har ikke 

blitt gjennomført i 2022 grunnet manglende rutineroverføring ved ny kontorsjef.  

Kontorsjef kaller inn til et samlemøte for alle ansatte tilsatt etter 1.januar 2022. Opplæringen 

gjennomføres av brannvernansvarlig.  
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Rutine fremover: Kontorsjef sender informasjon ved oppstart av nye ansatte til 

brannvernansvarlig. Man kan samle opplæringen i eksempelvis halvårlige kurs.  

Brannvernrunde avholdes, og kontorsjef dokumenterer/arkiverer gjennomført aktivitet.  

 

Sak 3. HMS handlingsplan 2023  

Pkt.1 på handlingsplan er at HMS skal inn som sak på alle ITS sine styremøter. Kontorsjef 

sjekker opp om dette er krav eller et ønske. Det er eksempelvis naturlig å ta leders vurdering 

som styresak.   

Punkt om verneombud. Sittende verneombud villig til gjenvalg. Kontorsjef sjekker formaliteter 

rundt gjennomføring av valg, og sjekker om det er kandidater som ønsker å stille til valg. 

Handlingsplan oppdateres med et nytt punkt om stoffkartotek. Stoffkartoteket skal 

oppdateres årlig. Ansvarlig for stoffkartotek er labansvarlig/kontorsjef.   

Vernerunde avholdes onsdag 19.april av kontorsjef og verneombud. Kontorsjef sender ut 

informasjon om vernerunde på forhånd slik at ansatte både har mulighet til å være tilstede, 

og komme med innspill om de ikke er tilstede.  

Kontorsjef sender ut informasjon om psykisk helse og BHT – våren 2023.  

Diskusjon rundt innmelding av HMS-avvik. ITS har per i dag ingen HMS-avvik i CIM. 

Ettersom huset eies av UNIK har ITS gode interne rutiner på de avvik som går på hus. Disse 

trenger ikke gå via CIM eller Eiendomsavdelingen.  Kontorsjef sender ut påminnelse til alle 

ansatte om hvordan man melder avvik i henhold til UiO sine rutiner – våren 2023  

 

Sak 4. Midlertidighet – arbeidsmiljø 

Bestilling fra personal. «På hvilke måter kan midlertidighet ha konsekvenser for 

arbeidsmiljøet ved enheten, og hvordan eventuelle negative konsekvenser kan motvirkes?»  

Ved ITS har man egne rutiner for sosial inkludering av rekrutteringsstillinger- PhD og 

postdoc. Blant annet har man en representant, valgt for 2 år av gangen som har et særlig 

ansvar for inkludering av nye stipendiater/postdoc. Når spurt om man føler seg inkludert 

oppga samtlige (100%) av de som svarte at de følte seg godt inkludert. Denne 

representanten er også invitert inn i instituttet sin ledergruppe for månedlige møter, slik at 

rekrutteringsstillingene også får innblikk i instituttet sine overordnede diskusjoner.  

Et moment her kan være å påse at denne inkluderingen også blir videreført til forskere, som 

er en langt mindre gruppe ved ITS.  

Sak 5. Status og vedlikehold av hus  

Det vil komme vedlikehold/forbedringer av inngangsparti. Fliser som er misfarget og løse.  

Sak 7. Eventuelt  

- ITS får nå egne avfallsdunker på ca. 1000 liter. Disse kommer i april. Blir plassert ved 

vareheisinngangen på baksiden.  

- Neste møte avholdes i september.  

 


